

**Member Services:**

Tel: 023 999 268  
Fax: 023 993 289

ទម្រង់បែបបទនេះត្រូវតែត្រូវបានចុះហត្ថលេខាលើចុះនិងបានវិលត្រឡប់មកក្រុមហ៊ុនដើម្បីដំណើរការពាក្យស្នើសុំចូលជាសមាជិកនិងកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់អ្នក។ សូមគូសក្នុងប្រអប់នៅជាប់នឹងគោលនយោបាយគ្នាបានរាយផ្តល់នូវការអះអាងថាអ្នកបានអាននិងយល់ពីការការពារដ៏សំខាន់ទាំងនេះ។

**ការទទួលស្គាល់**

Herbalife មានមោទនភាពនៅក្នុងគោលនយោបាយដែលយើងមានដើម្បីការពារសមាជិកទាំងអស់របស់យើង។ សូមពិនិត្យឡើងវិញនូវការធានាស្តង់ដារមាស និងគូសក្នុងប្រអប់ដើម្បីទទួលស្គាល់ថាអ្នកបានអាន និងយល់ពីចំណុច និងមួយៗ។

**មិនមានការទិញអប្បបរមាត្រូវបានទាមទារ និងការចាប់ផ្តើមចំណាយថ្លៃដើមគឺទាប។**

តម្រូវឱ្យមានការទិញតែមួយគត់ដើម្បីក្លាយជាសមាជិក Herbalife ឬចូលរួមនៅក្នុងអាជីវកម្ម Herbalife គឺជាកញ្ចប់សមាជិក Herbalife ខ្នាតតូច។ គ្មានការទិញផលិតផលត្រូវបានទាមទារ។ ប្រសិនបើខ្ញុំជ្រើសរើសការទិញផលិតផលគឺខ្ញុំយល់ដឹងថាការទិញរបស់ខ្ញុំមិនគួរលើសពីតម្រូវការ ឬចំនួនទឹកប្រាក់ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំទេ ខ្ញុំជឿជាក់ថាខ្ញុំអាចលក់បន្តនៅក្នុងពេលវេលាមួយដែលសមហេតុផល។

ខ្ញុំទទួលស្គាល់និងយល់ព្រមខាងលើ

**មានការបង្វិលលុយសងវិញបានយ៉ាងពេញលេញ ការធានាសងប្រាក់វិញក្នុងរយៈពេល 90 ថ្ងៃសម្រាប់ការចំណាយនៃកញ្ចប់សមាជិក Herbalife ប្រសិនបើសមាជិកភាពត្រូវបានលុបចោលសម្រាប់ហេតុផលណាមួយឡើយ។**

ប្រសិនបើខ្ញុំជ្រើសដើម្បីបោះបង់សមាជិកភាពរបស់ខ្ញុំនៅក្នុង 90 ថ្ងៃខ្ញុំមានសិទ្ធិទទួលបានពេញលេញនៃការបង្វិលលុយសងប្រាក់តម្លៃទិញកញ្ចប់សមាជិក Herbalife ខ្នាតតូច។

ខ្ញុំទទួលស្គាល់និងយល់ព្រមខាងលើ

**មានការធានាសងប្រាក់ 100% ទៅលើផលិតផល ឬកម្រៃទាំងចំណាយលើការដឹកជញ្ជូនសម្រាប់ផលិតផលប្រគល់ត្រឡប់មកវិញទាំងអស់ដែលបានទិញនៅមុនពេល 12 ខែបើសិនជាសមាជិកភាពត្រូវបានលុបចោលដោយហេតុផលណាមួយបាន។**

ប្រសិនបើសមាជិកភាពរបស់ខ្ញុំត្រូវបានលុបចោលដោយប្រការណាមួយ នោះខ្ញុំអាចបង្វិលផលិតផលដែលមិនទាន់ប្រើប្រាស់ និងផលិតផលដែលអាចលក់វិញបាន ឬសំភារៈការលក់ត្រឡប់ទៅអោយក្រុមហ៊ុនវិញដែលខ្ញុំបានទិញក្នុងរយៈពេល 12 ខែចុងក្រោយសម្រាប់ការបង្វិលសងប្រាក់ពេញលេញនៃតម្លៃទិញ (រួមបញ្ចូលទាំងតម្លៃនៃការវិលត្រឡប់ផលិតផលមកនេះ)។ ដោយគ្រាន់តែធ្វើតាមការណែនាំក្នុងផ្នែកនៃសៀវភៅលេខ 4 នៃកញ្ចប់សមាជិក ឬ"សំណុំបែបបទគំរូ" នៅលើបណ្តាញ [Kh.MyHerbalife.com](http://Kh.MyHerbalife.com) ។

ខ្ញុំទទួលស្គាល់និងយល់ព្រមខាងលើ

**មិនមានតម្រូវការក្នុងការទិញឧបករណ៍ការលក់និងអាជីវកម្មណាមួយដើម្បីចាប់ផ្តើមអាជីវកម្ម ឬទទួលបានជោគជ័យនៅក្នុងសមាជិកភាព Herbalife របស់អ្នកនោះទេ។**

ខ្ញុំមិនត្រូវបានទាមទារអោយទិញឧបករណ៍អាជីវកម្មណាមួយ និងអាចប្រើជំនួយផ្តល់ព័ត៌មានការយោសាស និងឧបករណ៍ការលក់ដែល Herbalife ធ្វើឱ្យអាចប្រើបានដោយឥតគិតថ្លៃ ឬចំណាយតិចតួចបំផុត។ មុនពេលបើកក្លឹបអាហារបំប៉នរួមទាំងក្លឹបណាមួយជាមួយនឹងសកម្មភាពសម្បទា ខ្ញុំត្រូវតែជាសមាជិកយ៉ាងហោចណាស់ 90 ថ្ងៃ និងបញ្ចប់ដំណើរការចុះឈ្មោះក្លឹបអាហារបំប៉នចាំបាច់របស់ក្រុមហ៊ុន និងវគ្គបណ្តុះបណ្តាលណាមួយដែលតម្រូវឱ្យមាននៅពេលនោះ។

ខ្ញុំទទួលស្គាល់និងយល់ព្រមខាងលើ

យើងកំណត់យ៉ាងច្បាស់ពីផលប្រយោជន៍នៃផលិតផលនីមួយៗ និងវិធីសាស្ត្រសមស្របនៃការប្រើប្រាស់ដោយផ្ទាល់នៅលើស្លាកសញ្ញាផលិតផល - យើងចង់ធ្វើឱ្យប្រាកដច្បាស់ថាផលិតផលដែលត្រឹមត្រូវត្រូវបានប្រើប្រាស់ក្នុងវិធីដែលត្រឹមត្រូវ ដើម្បីសម្រេចបាននូវលទ្ធផលពិតប្រាកដ។ យើងផ្តល់ការព្រឹត្តិទុកប្រាកដនិយមនៃឱកាសអាជីវកម្ម និងកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងទាមទារឱ្យដើម្បីទទួលបានជោគជ័យនៅគ្រប់កម្រិត។

យើងកំណត់យ៉ាងច្បាស់ពីប្រយោជន៍នៃផលិតផលនីមួយៗ និងវិធីសាស្ត្រសមស្របនៃការប្រើប្រាស់ដោយផ្ទាល់នៅលើស្លាកផលិតផល ឬនៅក្នុងកាតាឡុកផលិតផល Herbalife - យើងចង់ធ្វើឱ្យប្រាកដថាពិតជាផលិតផលដែលត្រឹមត្រូវដែលត្រូវបានប្រើប្រាស់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ហើយសមាជិកទាំងអស់ទទួលបានព័ត៌មានបានត្រឹមត្រូវដើម្បីនិយាយអំពី ផលិតផលដល់អតិថិជនរបស់ពួកគេ។ ដូចគ្នានេះដែរយើងបានផ្តល់នូវព័ត៌មានត្រឹមត្រូវអំពីលទ្ធផលហិរញ្ញវត្ថុដែលសមាជិក Herbalife សម្រេចបាន ដូច្នេះវាអាចត្រូវបានចែករំលែកជាមួយអ្នកដែលត្រូវបានគេណែនាំឱ្យនូវឱកាសអាជីវកម្ម Herbalife។ ការធានាអះអាងណាមួយដែលខ្ញុំធ្វើឱ្យអំពីផលិតផល Herbalife® ឬអំពីឱកាសអាជីវកម្ម Herbalife ត្រូវតែស្របច្បាប់ ជាការពិត មិនបំភាន់ មានភស្តុតាងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរជាមុន និងស្របជាមួយនឹងការធានាអះអាងធ្វើឡើងនៅក្នុងសម្ភារៈបច្ចុប្បន្នបានចេញផ្សាយដោយ Herbalife។ ខ្ញុំមិនអាចសរសេរការធានាអះអាងវិធីព្យាបាលរោគ ឬការព្យាបាលរោគណាមួយអំពីផលិតផល Herbalife® (ទោះបីជាវាជាបទពិសោធន៍ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ) លើកលែងតែមានចែងនៅក្នុងសម្ភារៈបានចេញផ្សាយដោយ Herbalife ឬប្រើឈ្មោះរបស់ក្រសួងសុខាភិបាល (FDA) ឬទីភ្នាក់ងារច្បាប់ណាមួយផ្សេងទៀតនៅពេលដែលតំណាងឱ្យផលិតផល Herbalife®។

ខ្ញុំទទួលស្គាល់និងយល់ព្រមខាងលើ

យើងផ្តល់ច្បាស់លាស់ត្រឹមត្រូវនិងទាន់ពេលវេលាបង្ហាញដើម្បីអនាគតសមាជិកទាក់ទងនឹងប្រាក់ចំណូលមានសក្តានុពល។

មនុស្សដែលចូលរួមក្នុងក្រុមរបស់ក្រុមហ៊ុនសម្រាប់ហេតុផលជាច្រើន។ មនុស្សជាច្រើនគ្រាន់តែចង់ទិញផលិតផលHerbalife®ក្នុងតម្លៃលក់ដុំ។ អ្នកខ្លះទៀតចង់កសាងអាជីវកម្មរបស់ពួកគេផ្ទាល់មួយ។ បើគោលដៅរបស់ខ្ញុំគឺការកសាងអាជីវកម្មនោះខ្ញុំយល់ថាវាត្រូវការការងារ និងការយកចិត្តទុកដាក់ការលំបាកក្នុងការធ្វើឱ្យវាទទួលបានជោគជ័យ។ ខ្ញុំយល់ថាសេចក្តីថ្លែងការណ៍នៃសំណាងសរុបមធ្យមដែលខាងក្រោមគឺអាចរកបាននៅលើ [kh.MyHerbalife.com](http://kh.MyHerbalife.com) ហើយគឺជាព័ត៌មានសិទ្ធិត្រឹមតែអំពីលទ្ធផលហិរញ្ញវត្ថុដែលក្រុមហ៊ុនសមាជិកបានសម្រេច។ ខ្ញុំបានបញ្ជាក់ថាខ្ញុំមិនពឹងផ្អែកលើព័ត៌មានផ្សេងទៀតណាមួយទេ។

ខ្ញុំទទួលស្គាល់និងយល់ព្រមខាងលើ

ដើម្បីមើលឃើញទាំងអស់នៃសិទ្ធិនិងកាតព្វកិច្ចរបស់អ្នកជាសមាជិករបស់ក្រុមហ៊ុន Herbalife សូមពិនិត្យឡើងវិញនូវច្បាប់របស់ក្រុមហ៊ុនប្រតិបត្តិក្នុងកញ្ចប់សមាជិករបស់អ្នកឬចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [kh.MyHerbalife.com](http://kh.MyHerbalife.com) ។

ដោយការចុះហត្ថលេខារបស់ខ្ញុំខ្ញុំទទួលស្គាល់និងយល់ព្រមខាងលើ។

ហត្ថលេខាអ្នកដាក់ពាក្យ:

\_\_\_\_\_  
ឈ្មោះ

\_\_\_\_\_  
លេខសំគាល់Herbalife

ហត្ថលេខា

ថ្ងៃ/ខែ/ឆ្នាំ